

Name and Surname: Tali Faiza

Position : Lecturer B

Phone : 0661525731

Work Address: University of Algiers 2 Jamal al-Din al-Afghani Street, Bouzaréah, 16000, Algiers

Email : faiza.tali@univ-alger2.com

ACADEMIC CAREER

1998 Baccalaureate in Letters & Human

2002 French degree Department of French / University of Oran

2006 Obtained a Master's degree option: Comparative Literature / of Department of French / University of Oran

2015 Obtained a Doctorate degree in comparative literature / Department of French / of Oran.

PROFESSIONAL EXPERIENCES :

2013 today French teacher / Higher School of Intelligence and Security, Béni Messous, Algiers.

2012 - 2013 French teacher / NCO School, Béni Messous, Algiers.

2009 today, lecturer of the French language at the department of Arabic language and literature, University of Algiers II.

2006-2009 Permanent assistant professor at the French department, University of Mostaganem.

2005 Part-time French teacher in the translation Department, University of Oran.

2004-2006 French PES at Mouloud Kacem high School, Ain el Turck, Oran.

2003-2004 French PES at the Ain el Berd High School, Sidi Bel Abbès.

2002-2003 French PEF at El Ghazali School, Sidi Bel Abbès

2002 French Teacher at the Lycée Draà Fatima, Sidi Bel Abbès.

2000 Trainee journalist in charge of the culture section at the regional daily La voix de l'Oranie

1998 Freelance journalist for the regional daily Ouest-Tribune.

ACADEMIC TRAINING :

2004 FLE Training course as part of the Algerian French Doctoral School / EDAF at the Faculty of Letters, Language Sciences and Arts, University Lyon II.

2007 Training internship as part of the Algerian French Doctoral School / EDAF at the University Charles-de-Gaulle-Lille 3.

2008 Doctoral Training internship as part of the Algerian French Doctoral School / EDAF at the University of Paris 3-Sorbonne Nouvelle.

2008 Internship « Management of an FOAD course », action 1.2.1 within the framework of FSP 2006-37 Support for improving the quality of initial and continuing training of French teachers in Algeria, from July 26 to 30, 2008.

الاسم واللقب: طالي فايزة

المنصب: محاضر ب

الهاتف: 0661525731

عنوان العمل: جامعة الجزائر 2 شارع جمال الدين الأفغاني، بوزارية، 16000، الجزائر العاصمة
البريد الإلكتروني

faiza.tali@univ-alger2.com

الحياة الأكاديمية

-بكالوريا في الآداب والإنسان 1998

-الشهادة الفرنسية قسم اللغة الفرنسية / جامعة وهران 2002

-حصل على خيار درجة الماجستير: الأدب المقارن / قسم اللغة الفرنسية / جامعة وهران 2006

- حصل على درجة الدكتوراه في الأدب المقارن / قسم اللغة الفرنسية 2015

وهران.

الخبرات المهنية

اليوم مدرس لغة فرنسية / المدرسة العليا للاستخبارات والأمن، بيني مسوس، الجزائر 2013/2025/
العاصمة.

مدرس لغة فرنسية / مدرسة ضباط الصف ، بني مسوس ، الجزائر العاصمة 2013 - 2012

اليوم، محاضر في اللغة الفرنسية بقسم اللغة العربية وآدابها، جامعة الجزائر الثانية 2009

-أستاذ مساعد دائم في قسم اللغة الفرنسية بجامعة مستغانما 2006-2009

2005 مدرس لغة فرنسية غير متفرغ في قسم الترجمة، جامعة وهران

2004-2006 الفرنسية في مدرسة مولود قاسم الثانوية، عين الترك ، وهران

2003-2004 مدرسة عين البرد الثانوية، سيدي بالعباس

-2002-2003مدرسة فرنسية في مدرسة الغزالي، سيدي بالعبس

-2002 مدرس لغة فرنسية في مدرسة درعة فاطمة، سيدي بالعباس

-2000صحفي متدرب مسؤول عن قسم الثقافة في صحيفة La voix de l'Oranie

-1999 صحفي مستقل لصحيفة اليومية الإقليمية

Ouest-tribune

التدريب الأكاديمي:

-2004 EDAF FLE / دورة تدريبية كجزء من اللغة الفرنسية الجزائرية الدكتوراه بكلية الآداب واللغة العلوم والفنون ، جامعة ليون الثانية

-2007 دورة تدريبية كجزء من اللغة الفرنسية الجزائري في جامعة شارل ديغول ليل EDAF / كلية الدكتوراه

-2008 تدريب الدكتوراه كجزء من اللغة الفرنسية الجزائرية في جامعة باريس 3 - السوربون EDAF / كلية الدكتوراه نوفيل.

-2008. FOAD تدريب داخلي « إدارة دورة

دعم تحسين الجودة 2006-37 FSP في إطار برنامج

من التدريب الأولي والمستمر لمعلمي اللغة الفرنسية في الجزائر ، من 26 إلى 30 يوليو 2008